
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 312
van LIEVE MAES
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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Communicatiebeleid Vlaamse Rand  -  Studie

In de beleidsbrief Vlaamse Rand 2017-2018 kunnen we op pagina 10 het volgende lezen: 

“Tijdens het voorbije jaar liet ik een onderzoek uitvoeren omtrent het 
communicatiebeleid, de spelers en hun onderlinge wisselwerking in de Vlaamse Rand. 
Het onderzoek werd toegewezen aan het communicatiebureau ‘Indiville’. Het bureau 
spitste zich bij dit onderzoek vooral toe op RINGtv en de Randkrant/vzw ‘de Rand’. 
Verschillende sporen werden bestudeerd, gaande van een verderzetting van de huidige 
werkwijze tot een volledige integratie van de 2 grote spelers. De uiteindelijke conclusie 
luidt dat er een aantal verschillende mogelijkheden zijn voor meer samenwerking.”

1. Kan de minister de studie van Indiville bezorgen?

2. Wat is de verdere timing van maatregelen die voor meer samenwerking moeten 
zorgen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag NR. 312 van 30 november 2017
van LIEVE MAES

1. Ik zal het rapport in bijlage aan de Commissie bezorgen, zoals gemeld tijdens de 
bespreking van de beleidsbrief.

2. Zoals ik in mijn beleidsbrief heb aangegeven, wens ik in 2018 een initiatief tot stand 
te zien komen om te onderzoeken hoe RINGtv en RandKrant hun samenwerking en 
wisselwerking kunnen optimaliseren. De twee organisaties kunnen daarbij zelf 
voorstellen formuleren. Eind oktober 2017 besprak de raad van bestuur van vzw ‘de 
Rand’ de studie van Indiville en stelde hij een overleg met RINGtv in het vooruitzicht. 
Midden 2018 moet in ieder geval helder zijn tot welke resultaten dit leidt.
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